
PROTOKÓŁ Nr III/2018

z sesji  Rady Gminy Grunwald odbytej w dniu 14 grudnia 2018 r.  
w sal i  posiedzeń Gminnego Ośrodka Kultury w Gierzwałdzie.

Początek obrad godz.  14 0 0 .
Zakończenie obrad godz.  14 1 5 .
Przewodniczyła:  pani  Cecylia  Lecewicz-Husar – Przewodnicząca Rady Gminy.
Ustawowy skład rady: 14 radnych.
Obecnych: 13 radnych.
(l is ta obecności  w załączeniu – zał.  nr 1).  
Nieobecni:  radna Halina Gutowska
Ponadto w sesji  udział  wzięli
         1.  Adam Szczepkowski – Wójt Gminy;
         2.  Bożenna Boduch – Inspektor  w Urzędzie Gminy;
         3.  Sołtysi  i  mieszkańcy Gminy Grunwald.

    ( l is ta  obecności w załączeniu – zał.  nr 2).

Podjęto uchwałę nr 19.

Ad  pkt  1.  Przewodnicząca  Rady  Gminy  –  pani  Cecylia  Lecewicz-Husar
dokonała otwarcia III  sesji  Rady Gminy, po czym stwierdzi ł  kworum, przy którym
może obradować i  podejmować prawomocne uchwały Rada Gminy.
Następnie powitała radnych i  zaproszonych gości.

Ad pkt 2.  Przewodnicząca Rady Gminy – pani Cecylia Lecewicz-Husar – od 
pana Wójta  otrzymałam wniosek z prośbą o zwołanie sesji .  
„Na  podstawie  art .  20  ust .  3  ustawy  o  samorządzie  gminnym  Wójt  Gminy
Grunwald wnioskuje o zwołanie sesji  w terminie ustawowym.
Zwołanie  sesji  podyktowane  jest  koniecznością  podjęcia  właściwej  uchwały  w
sprawie określenia  wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2019 rok.”
W  związku  z  takim  wnioskiem  przychyliłam  się  do  prośby  i  dzisiaj  jesteśmy
obecni.  

Przewodnicząca  Rady  Gminy  -  pani  Cecylia  Lecewicz-Husar–  radni  i  sołtysi
otrzymali  proponowany  porządek  obrad.  Był  wywieszony  na  tablicach  ogłoszeń  i
opublikowany w BIP.
Radni  uwag nie zgłosi l i .
Rada  Gminy  w  głosowaniu  jawnym  –  13  głosami  za,  przeciwnych  nie  było,
wstrzymujących  się  nie  było  przyjęła  porządek  obrad  III  sesji  Rady  Gminy  w/g
następującego wyszczególnienia:
   1.  Otwarcie – stwierdzenie prawomocności obrad.
   2.  Przyjęcie  porządku obrad.
   3.  Przyjęcie  protokołu z  I  i  II  sesji  Rady Gminy.  
   4.  Podjęcie uchwał w sprawie określenia  stawek podatku od nieruchomości.
   5.  Zamknięcie  obrad.

Ad  pkt  3.  Przewodnicząca  Rady  Gminy  –  pani  Cecylia  Lecewicz-Husar  –
następnym punktem sesji  jest  przyjęcie  protokołu z I  i  II  sesj i  Rady Gminy.
Protokoły  z  I  i  II  sesji  były  dostępne  w  biurze  rady.  Były  dostępne  w  internecie.
Są dostępne przy l iście obecności.  
Czy ktoś z radnych ma uwagi do treści  protokołu z I  sesj i?



Radny  –  pan  Ryszard  Bala  –  mam  uwagę  ogólną  dotyczącą  sposobu
protokołowania.  Otóż  protokoły  są  dokumentami  urzędowymi.  Dobrze  by  było,
żeby  w  protokołach  nie  pojawiały  się  zdrobnienia  imion  i  inne  określenia,  które
być może użyte w luźnej  rozmowie,  można by uznać za wybaczalne.  Natomiast   w
dokumentach  urzędowych  każda  osoba  zabierająca  głos,  wypowiadająca  się  czy
też  do  której  odnosimy  swoje  wypowiedzi  ma  swoje  imię,  nazwisko  czasami
funkcję.  Prosiłbym,  żeby  w  protokołach  te  zasady  były  zachowane.  Pani  Krysia
czy  Marysia  w protokole  brzmi  trochę  trywialnie,  tak  bym powiedział .  Taką  mam
tylko uwagę. 
Innych uwag nie zgłoszono.  
Rada  Gminy  w  głosowaniu  jawnym  –  13  głosami  za,  przeciwnych  nie  było,
wstrzymujących  się  nie  było  –  przyjęła  bez  odczytywania  protokół  z  I  sesji  Rady
Gminy.
Rada  Gminy  w  głosowaniu  jawnym  –  13  głosami  za,  przeciwnych  nie  było,
wstrzymujących się  nie  było  – przyjęła  bez  odczytywania protokół  z  II  sesji  Rady
Gminy.

Ad  pkt  4.  Przewodnicząca  Rady  Gminy  –  pan  Cecylia  Lecewicz-Husar  –
kolejnym  punktem  porządku  obrad  jest  podjęcie  uchwały  w  sprawie  określenia
wysokości  stawek podatku od nieruchomości.
Wójt Gminy – pan Adam Szczepkowski – zabrakło zapisu w uchwale.
Inspektor  –  pani  Bożenna  Boduch  –  chodzi  o  punkt  1.  Chodzi  o  grunty  w  pkt  1
ppkt  c)  zabrakło zapisu „przez organizacje pożytku publicznego”.
On  brzmi  w  całości  -  „c)  pozostałych,  w  tym  zajętych  na  prowadzenie  odpłatnej
statutowej  działalności  pożytku  publicznego”  –  było  dotąd  napisane,  a  zabrakło
„przez organizacje pożytku publicznego”. 
Regionalna  Izba  Obrachunkowa  stwierdziłaby  nieważność  tego  punktu  i  wówczas
stawka  musiałaby  wejść  w  tym  punkcie  nie  35  groszy  a  47  groszy  czyli  z
poprzedniego roku.  Dlatego ta  sesja  jest  nadzwyczajna,  żeby te  35 groszy weszło,
to  musi  być  opublikowane  14  dni  przed  1  stycznia  w  Dzienniku  Urzędowym.
Dzisiaj  ta  uchwała  będzie  przesłana  i  opublikowana  w  Dzienniku  Urzędowym.
Jest  już  z  radcami  uzgodnione,  że  przed  publikacją  sprawdzą  uchwałę  i  będzie
ogłoszone w Dzienniku Urzędowym.
Przewodnicząca  Rady  Gminy  –  pani  Cecylia  Lecewicz-Husar  –  to  jest
przeoczenie.  Zabrakło tych 3 słów. Nad uchwałą pracowaliśmy na komisji  i  sesji .
Wiceprzewodniczący  Rady  Gminy  –  pan  Arkadiusz  Piasecki  –  przedstawił
projekt  uchwały  w  sprawie  określenia  wysokości  stawek  podatku  od
nieruchomości.
Radni  uwag nie zgłosi l i .
Rada  Gminy  w  głosowaniu  jawnym  –  13  głosami  za,  przeciwnych  nie  było,
wstrzymujących  się  nie  było  -  podjęła  uchwałę  Nr  III/19/2018  w  sprawie
określenia wysokości  stawek podatku od nieruchomości.
(Uchwała w załączeniu – zał.  nr 3).

Ad  pkt  5.  Przewodnicząca  Rady  Gminy  –  pani  Cecylia  Lecewicz-Husar  –
wobec wyczerpania porządku obrad zamknęła III  sesję Rady Gminy.

Protokołowała                                                      Przewodnicząca Rady Gminy

Bronisława Warmińska                                              Cecylia  Lecewicz-Husar


